

التاريخ: 2023/06/11
المرجع: 2023/CAD/BK/073

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



صالح أحمد الحوطي
نائب الرئيس التنفيذي
الخدمات المساندة

الإمْتياز
ALIMTIAZ
GROUP



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	2023/06/11
إسم الشركة المدرجة	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية
المعلومة الجوهرية	تقدم السيد/ نواف حسين معرفي باستقالته من منصب الرئيس التنفيذي لشركة مجموعة الامتياز الاستثمارية اعتباراً من 11 يونيو 2023 ويكون آخر يوم عمل له هو 11 سبتمبر 2023 وذلك بعد الانتهاء من فترة الإخطار. وناقش مجلس الإدارة الاستقالة و تم قبولها. كما تقدم السادة/ أعضاء مجلس الإدارة بالشكر والتثناء للسيد/ نواف معرفي على كافة الجهود المميزة التي بذلها خلال سنوات عمله التي امتدت لما يقارب العشر سنوات وتذليله لجميع الصعوبات والتحديات التي واجهت الشركة منذ عام 2013.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أثر.



صالح أحمد الحوطي
نائب الرئيس التنفيذي
الخدمات المساندة





**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Disclosure of Material Information

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, find enclosed the Disclosure Form of Material Information.

Sincerely,

**Saleh Ahmad Al Houti
Executive Vice President
Support Services**





Disclosure Form of Material Information

Date	11/06/2023
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Material Information	<p>Mr. Nawaf Hussain Marafi submitted his resignation from the position of CEO of Al-Imtiaz Investment Group Company dated 11/06/2023, noting that his last working day will be 11/09/2023 after completion of the notice period.</p> <p>The Board of Directors discussed and approved the resignation and thanked Mr. Nawaf Marafi for all the distinguished efforts he made during his years of work for nearly ten years, and for overcoming the difficulties and challenges that the Company faced since 2013.</p>
Significant effect of the material information on the financial position of the Company	No impact.

Saleh Ahmad Al Houti
Executive Vice President
Support Services

